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Agendapunt: 3. Voorjaarsnota 2022 en perspectiefnota 2023-2026 
Onderwerp : Wonen

De raad van de gemeente Heerde in vergadering bijeen op 4 juli 2022, gehoord de beraadslaging,

overwegende dat:
- alle politieke partijen in Heerde het onderwerp wonen als een belangrijk onderwerp in hun 

verkiezingsprogramma hadden staan en het opgenomen is in het coalitieakkoord;
- de menskracht op de gemeentelijke afdeling die zich bezig houdt met het wonen / 

woonplannen / vergunningen aangaande wonen beperkt is en dat er geen zicht is op een 
oplossing;

- door capaciteitstekorten binnen de gemeentelijke organisatie wachttijden ontstaan voor 
particulieren en bedrijven die bouwplannen willen realiseren;

- zogeheten flexwoningen ten behoeve van verschillende doelgroepen kunnen helpen om 
tijdelijk mensen aan een goede woonruimte te helpen en dat Heerde deze woningen niet 
kent;

- onze coöperatie Triada werkt ten behoeven van de drie gemeenten Epe, Hattem en 
Heerde daardoor ook de verschillen ziet tussen de werkwijze van de relevante afdelingen 
binnen de 3 gemeenten;

- Triada wellicht suggesties heeft om de samenwerking tussen de 3 genoemde gemeenten te 
stroomlijnen;

van mening zijnde dat:
- het capaciteitsprobleem enerzijds en de grote vraag anderzijds nopen tot een kritische 

beschouwing van de eigen werkwijze;
- gekeken zou kunnen worden wat we kunnen leren van andere gemeenten;
- het van belang is dat de verschillen tussen de 3 gemeenten die in het werkgebied van onze 

woningcoöperatie liggen helder worden en dat Triada daarbij wellicht een rol zou kunnen 
vervullen;

- het zaak is om in de gemeente Heerde een aantal flexwoningen te realiseren voor 
verschillende doelgroepen zodat ook jongeren die nu vaak elders moeten gaan wonen in 
Heerde een plek kunnen vinden;

verzoekt het college van burgemeester en wethouders om:

1. stappen te zetten om optimaal te leren van andere gemeenten, de verschillen in werkwijze 
helder te krijgen, informatie op te halen bij relevante 'stakeholders' en waar nodig de 
interne werkwijze aan te passen opdat de kansen optimaal worden benut;

2. in overleg met Triada te komen met een concreet plan aangaande de flexwoningen;
3. de raad over beide punten te informeren in de komende winterperiode voor Kerst 2022;



en gaat over tot de orde van de dag.
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